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 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

VÁROSSTRATÉGIAI ÉS VÁROSMARKETING BIZOTTSÁGA 

2019. november 14-én 10,00 órai kezdettel megtartott rendes  

nyilvános üléséről 

 
 
Az ülés helye:  VMJV Polgármesteri Hivatalának (Veszprém, Óváros tér 9.)  
   Komjáthy terme. 
 
Jelen vannak:   
 Csik Richárd  a Bizottság elnöke  
 Halmay Gábor a Bizottság alelnöke 
 Hartmann Ferenc  a Bizottság tagja 
 Guzslován Gábor a Bizottság tagja 
 Dongóné Kuti Erika a Bizottság tagja 
 Takács Péter a Bizottság tagja 
 Somfai Attila a Bizottság tagja 
 
A Bizottsági ülésen részt vettek: 

 Brányi Mária alpolgármester 

 Hegedűs Barbara alpolgármester 

 Dr. Józsa Tamás irodavezető 

 Durmics Zsuzsanna irodavezető 

 Kovács Zoltán   irodavezető 

 dr. Dancs Judit csoportvezető 

 Perlaki Claudia csoportvezető 

 Buzási Zoltán külső szakértő 

 Barabás Borbála VKSZ Zrt. csoportvezető 

 Pálinkás Roland képviselő 

 Radács Attila Bakonykarszt Zrt. műszaki ig. 

 Pálinkás Norbert V-Busz Kft. ügyvezető ig. 

 Négrádi Tamás V-Busz Kft. üzemeltetési vez. 

 Haluza János ügyintéző 

 Varga András Csarnok Kft. ügyvezető ig. 

 Jenei-Steixner Kinga bizottsági referens 

   

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Köszöntötte a Bizottság tagjait, a meghívott 
vendégeket és a Hivatal jelen lévő munkatársait. Röviden bemutatkozott, majd kérte 
a jelenlévőket is, hogy ezt tegyék meg. A bemutatkozások után megállapította, hogy 
a Bizottság 7 tagjából 7 tag jelen van, így a Bizottság határozatképes.  
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Megkérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e kérdés, hozzászólás, vélemény. 
A Bizottság tagjai részéről hozzászólás, kérdés, vélemény nem volt, így a 
meghívóban szereplő napirendet bocsátotta szavazásra azzal, hogy a 13. napirendi 
pont címét felolvasta, mivel az a meghívóhoz képest megváltozott. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

131/2019. (XI.14.) határozata 

a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság  

2019. november 14-i ülésének napirendjéről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága az elnök előterjesztése alapján a 2019. november 14-i 
ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:  
 
Napirend: 
 
1. Döntés a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság Ügyrendjének 

jóváhagyásáról 

Előadó: Csik Richárd elnök  

2. Helyi védett természeti területté nyilvánításról szóló 7/2011. (II.24.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Brányi Mária alpolgármester 

3. A közművelődésről és a művészeti tevékenység támogatásáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

4. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata és a „Csarnok” 
Kft. között fennálló szolgáltatási szerződés módosításáról 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

5. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzat 2020. évi 
vagyongazdálkodási irányelveinek meghatározásáról  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

6. Állásfoglalás a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsági 
tagjának a megválasztásáról  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

7. Állásfoglalás a Bakonykarszt Zrt. Igazgatósági tagjának és Felügyelő 
Bizottsági tagjának a megválasztásáról  

Előadó: Porga Gyula polgármester 
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8. Döntés pályázat benyújtásáról az „Urban Innovative Actions” 
elnevezésű Európai Uniós közösségi kezdeményezés pályázati 
felhívására  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

9. Döntés a „VKSZ” Zrt tulajdonában álló ingatlan adásvételi 
előszerződésének a jóváhagyásáról a Modern Városok Programban 
megvalósuló Veszprémi Iparos Park kialakítására irányuló 
beruházással kapcsolatban  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

10. Döntés „Veszprémben a jövőd” Mentorprogram beszámolójának 
jóváhagyásáról 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

11. A Közgyűlés 55/2019. (III.28.) határozatának előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalását érintő kiegészítése az ELENA projekt 
végrehajtásának az érdekében 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

12. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi 
Esélyegyenlőségi Programjának felülvizsgálatáról 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

13. A. A helyi menetrend szerinti közösségi közlekedésről szóló 
közszolgáltatási szerződés módosítása  

 B. A helyi menetrend szerinti közösségi közlekedés közszolgáltatás 
pénzügyi fenntarthatóságát javító szakmai javaslat és intézkedési 
terv jóváhagyása 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

14. Döntés a Veszprém, 6677 hrsz.-ú ingatlan (Sáncközi utca) ingatlan- 
nyilvántartási megnevezése megváltoztatásának kezdeményezéséről 

Előadó: Brányi Mária alpolgármester 

 

Egyebek  

 

Az előterjesztések az alábbi portálon a Bizottság tagjai és a meghívottak 
rendelkezésére álltak: 
http://veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-
eloterjesztesek  
 

 

 

 

 

http://veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-eloterjesztesek
http://veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-eloterjesztesek
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 

1. Döntés a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság Ügyrendjének 
jóváhagyásáról 

Előadó: Csik Richárd elnök  

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy olyan kérdése van, elsősorban 
Hartmann Ferenc és Guzslován Gábor képviselő urakhoz, hogy pár héttel ezelőtt 
beszélgettek a 10 óra 30-as kezdésről, de ha nem bánnák, akkor maradnának a 10 
óránál. Nem volt ellenvetés, így megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény. 

Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

132/2019. (XI.14.) határozata 

a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság ügyrendjéről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 

Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a ”Döntés a Városstratégiai és 

Városmarketing Bizottság Ügyrendjének jóváhagyásáról” című előterjesztést és az 

alábbi döntést hozta: 

 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 

Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Bizottság ügyrendjét a határozat 1. 

mellékletében szereplő tartalommal.  

2. Felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről a határozat megküldésével 

tájékoztassa a Bizottság tagjait.  

 

Határidő: 2019. november 22. 
 
Felelős: Csik Richárd elnök 
 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

Jenei-Steixner Kinga vagyongazdálkodási referens  
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy a V-Busz Kft. ügyvezető 
igazgatója jelezte, hogy fontos tárgyalása van, ezért 2. napirendi pontként tárgyalják 
a meghívóban szereplő 13. napirendi pontot.  

 

2. A. A helyi menetrend szerinti közösségi közlekedésről szóló 
közszolgáltatási szerződés módosítása  

 B. A helyi menetrend szerinti közösségi közlekedés közszolgáltatás 
pénzügyi fenntarthatóságát javító szakmai javaslat és intézkedési 
terv jóváhagyása 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés?  

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy kiegészítés nincsen. Azt nyilván 
látják, hogy hiányzik még egy melléklet a helyi menetrend előterjesztésben az A. jelű 
határozati javaslattal kapcsolatban. Ezeken az anyagokon a kollégák még dolgoznak, 
a Közgyűlés előtt komplett lesz az előterjesztés.  

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy ha jól érti, akkor a menetrend 
december 15-tel fog megváltozni a tervek szerint. Olvasta az előterjesztésben a 
felmérések 2017-es és az idei évi adatait, melyik struktúrát kívánják választani? Volt 
több menetrendtípus, melyiknek mi az előnye és mi a hátránya. Nem tudni, hogy 
melyik felé fog nyitni a társaság.  

Pálinkás Norbert, a V-Busz Kft. ügyvezetője: Megkérdezte, hogy melyik pontra 
gondol pontosan. 

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy voltak a pulzáló, egymást követő 
ütemes közlekedések, illetve, hogy az egyes járatok útvonalainak mik az előnyei, 
hátrányai, az új járatok bevezetésével hogy változtak meg az utasok közlekedési 
szokásai, de nem látta az irányelvet, hogy melyik felé mennek. Vannak dolgok, amik 
előnyök, vannak, amik hátrányok, illetve azt gondolja, hogy az egyik neuralgikus 
pont az egészben a központban lévő körforgalmaknak a kérdése, ami jószerével 
azokat a buszvonalakat nem érinti csak, amik a központon nem mennek keresztül. 
Erre van-e ésszerű koncepció, ezt kikerülni, megkerülni, megoldani. 

Négrádi Tamás, V-Busz Kft. üzemeltetési vezetője: Elmondta, hogy gyakorlatilag 
egy olyan komplex menetrendi struktúra kerül kialakításra, amely a héten fog pontos 
teljesítményekkel, kilométerekkel véglegesítésre kerülni és a hétfői napon fog 
beterjesztésre kerülni a Közgyűlés felé. Ennek az alapkoncepciónak a lényege, hogy a 
felmért utasszámok alapján egy olyan racionalizált hálózatot és közlekedést tudjanak 
biztosítani, ami hosszútávon egyrészt fenntartható a város számára, másrészről 
azokat az utazási igényeket tükrözi, amelyeket most a felmérések alapján láttak. Az 
ütemes rendszer előnyeit mindenképpen meg akarják őrizni, tehát semmiféleképpen 
sem akarnak visszalépést annak tekintetében, hogy egyszerű, logikus, jól 
megjegyezhető indulási időpontokról legyen szó. Illetve a héten egyeztettek a KTI-
vel a VOLÁN és a MÁV új menetrendjéről. Jelentős menetrendi változások lesznek a 
vasút tekintetében, a VOLÁN tekintetében kevésbé. Vasút tekintetében egy órás, 
illetve fél órás közlekedés lesz Veszprém felé és el lesz tolva a gyorsvonatok üteme is 
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fél órával, a reggeli és esti vonatközlekedésben is lesz változás. Az új hálózattal 
mindenképpen le fogják követni a vasúti menetrend változásait, tehát a 
csatlakozásokat még az eddigieknél is jobban szeretnék biztosítani. Emellett reggel 
fél 6-kor lesz az első vonat Pest felé, idáig ez nem volt, az új paraméterkönyv úgy 
lesz kialakítva, hogy már az első vonathoz legyen csatlakozás a városból. Illetőleg 
este lesz még egy olyan vonat, ami 23:29-re fog megérkezni Pest felől, egy színházi 
vonat. Úgy alakítják ki a hálózatot, hogy a 23:29-es érkezésre is tudjanak a város 
felé kapcsolatot biztosítani, úgy, hogy összességében a futásteljesítményt jelentős 
mértékben le tudják csökkenteni, hogy ne szaladgáljanak üres autóbuszok Veszprém 
utcáin. Ehhez kapcsolódóan egyébként majd a tavasz folyamán egy visszaellenőrzést 
fognak tartani, hisz most majd az országos menetrendváltással együtt elindul az új 
menetrendi hálózat itt Veszprémben és ennek kapcsán nyilván kell majd néhány 
hónap átfutás és majd április hónapban fognak egy olyan utasforgalmi felmérést 
tartani, amely azt fogja igazolni, hogy a módosított változások, azok milyen utasszám 
változással jártak. Azért csak ősszel és tavasszal lehet mérni az utasszámot, hiszen 
ahhoz hogy reális képet kapjanak, abban az időszakban kell lemérniük a forgalmat, 
amikor mind az általános iskolában, mind a gimnáziumokban és mind az egyetemen 
szorgalmi, iskolai időszak van. Ezért nagyon korlátozott, ősszel, tavasszal 
gyakorlatilag 2-2 hónapra szűkül be az az idő, amikor normálisan egy utasforgalmi 
felmérést el lehet végezni és ennek kapcsán tényleg egy számokon, tényeken alapuló 
rendszert tudnak bevezetni. Az előterjesztésben szerepel a paraméterkönyv is, amit 
szintén a jövő hét hétfőre fognak elkészíteni és a Közgyűlés elé beadni. Ezen 
világosan és egyértelműen fogja látni majd a Közgyűlés azt, hogy melyik 
viszonylaton, milyen teljesítménnyel közlekednek az autóbuszok, annak mennyi a 
menetszáma, mennyi az éves futásteljesítménye, így egyértelműen lehet a 
költségekkel kalkulálni és egyértelműen könnyebben tud a Közgyűlés avval 
kapcsolatban dönteni, hogy egy-egy hálózati módosítás milyen költségszerkezettel jár 
és ennek milyen kihatása van az üzleti tervhez képest. 

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Megkérdezte, hogy a járatok útvonalához akkor 
most nem kívánnak egyelőre hozzányúlni. 

Négrádi Tamás, V-Busz Kft. üzemeltetési vezetője: Elmondta, hogy az új 
menetrendi rendszer a járatok vonalával komplexen kerül kezelésre, tehát amit 
beadnak hétfőn paraméterkönyvet, az komplexen tartalmazza az esetlegesen 
módosuló viszonylatokat, egy új hálózatot és az ahhoz kapcsolódó menetrendi 
paramétereket, első-utolsó indulásokat, csúcsidei, csúcsidőn kívüli követési 
időközöket és egyéb hangolásokat.   

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy még egy apróság, ami nem a V-
Buszon múlik, hanem a MÁV-on, illetve a távolsági közlekedésű buszokon. Van-e arra 
lehetőség, vagy van-e pufferlehetőség arra, hogy ha a vonatok késnek, akkor a 
helyijáratú buszok megvárják adott esetben a nagyobb tömegeket szállító járatokon 
érkező utasoknak a beérkezését a végállomásokra? 

Négrádi Tamás, V-Busz Kft. üzemeltetési vezetője: Elmondta, hogy adott esetben, 
ha 5 percen belül késik a vonat, akkor ez minden téren kezelhető, viszont onnantól 
fogva, hogyha a vonat kicsit többet késik, akkor sajnos a belvárosi hangolást és 
átszállási lehetőségeket fogja tönkretenni. Az átszállási időt úgy számolják, hogy a 
vonat érkezéséhez képest legalább 9-10 perc legyen, hogy kényelmesen, aki esetleg 
mozgásában korlátozott is el tudjon jutni leszállva a vonatról az autóbuszig. Tehát 
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valamennyi alapkéséses puffer benne van a rendszerben, ha azon felül késik, akkor 
még egy bizonyos rugalmasság van, de sajnos végtelenségig nem várhat az 
autóbusz, mert közben akkor a másik hangolást fogja elveszíteni. 

Dr. Dancs Judit, csoportvezető: Elmondta, hogy egy ügyrendi jellegű kérése lenne 
két okból. Az egyik, hogy az ülésről hangfelvétel készül és, hogy a későbbiekben 
beazonosítható legyen, hogy ki szólt hozzá az üléshez, kézfeltartással legyenek 
kedvesek jelezni, ha hozzá szeretnének szólni, elnök úr megadja a szót a név vagy 
titulus elmondásával, azért, hogy az ülés rendje is biztosítható legyen és a 
hangfelvételről is visszahallgatható legyen. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Jelezte, hogy pont ezt szerette volna elmondani ő 
is. 

Guzslován Gábor, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy számos alkalommal érkezett 
panasz a munkakezdésre való beérkeztetésre, főleg a Házgyári úti ipartelepek 
környékén. Itt meg lett nyitva az a vonal, ami a viszonylag korai műszakkezdéseket, 
illetve az onnan hazautazást szolgálja ki és ott lett változtatás, viszont a 8 órási 
munkakezdésre ez a változtatás nem lett átvezetve, az új menetrend tartalmaz a 
belvárost elkerülő utasszállítást az ipartelepekre? Számos kolléga gyakorlatilag 
kiszorult, illetve nem jelent már meg utazóközönségként ezekre az 
időintervallumokra, mert egész egyszerűen 20-25 perccel növekedett a menetideje 
ahhoz képest, ami a korábbi közlekedést jellemezte és autóval jár dolgozni, ezáltal az 
utasszámban sem jelenik meg. Viszont őket vissza lehetne nyilván csábítani ezekre a 
vonalakra, ha ezek a járatok akár a járat útvonal módosítással elkerülnék a belvárosi 
forgalmat. Erre van-e terv, ez része-e a koncepciónak?    

Négrádi Tamás, V-Busz Kft. üzemeltetési vezetője: Jelezte, hogy ezeket az 
igényeket vizsgálják, hozzájuk ilyen erősen nem jutott el ez a reggel 8 órási kezdési 
igény. Ha jól érti képviselő úr szavaiból, akkor a 6 órási, 2 órási, 10 órási 
műszakváltásoknál induló 21-es jelzésű autóbuszra lenne igény a reggel 8 órási 
munkakezdéshez is. 

Guzslován Gábor, a Bizottság tagja: Igennel válaszolt. 

Brányi Mária, alpolgármester: Jelezte, hogy ez nem párbeszéd, az előbb elmondták 
elég világosan a kollégák, hogy szót kell kérni, aki hozzá szeretne szólni, az szót kér, 
elnök úr szót ad és utána lehet elmondani a véleményt. A Közgyűlésen is ugyanígy 
minden reakciónál szót kell kérni.  

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az „A.” 
előterjesztéshez tartozó „A/” határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
4 igen és 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

133/2019. (XI.14.) határozata 
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a  helyi menetrend szerinti közösségi közlekedésről szóló 
közszolgáltatási szerződés módosítása 

 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „A helyi menetrend szerinti közösségi 
közlekedésről szóló közszolgáltatási szerződés módosítása” tárgyú előterjesztést.  A 
Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az „A.” előterjesztéshez tartozó „A/” határozati 
javaslat elfogadását. 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta a „B.” 
előterjesztéshez tartozó „B/” határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
4 igen és 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

134/2019. (XI.14.) határozata 

döntés a helyi közösségi közlekedés átszervezését célzó intézkedési 
terv elfogadásáról 

 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „A helyi menetrend szerinti közösségi 
közlekedés közszolgáltatás pénzügyi fenntarthatóságát javító szakmai javaslat és 
intézkedési terv jóváhagyása” tárgyú előterjesztést.  A Bizottság javasolja a 
Közgyűlés felé a „B.” előterjesztéshez tartozó „B/” határozati javaslat elfogadását. 

 

 
3. Helyi védett természeti területté nyilvánításról szóló 7/2011. (II.24.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Brányi Mária alpolgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó rendeletmódosítás elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

135/2019. (XI.14.) határozata 

helyi védett természeti területté nyilvánításáról szóló 
7/2011. (II.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Helyi védett természeti területté 
nyilvánításról szóló 7/2011.(II.24.) önkormányzati rendelet módosítása” tárgyú 
előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó, a 
helyi védett természeti területté nyilvánításáról szóló 7/2011. (II.24.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló rendelet elfogadását. 
 

4. A közművelődésről és a művészeti tevékenység támogatásáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó rendelet elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

136/2019. (XI.14.) határozata 

a közművelődésről és a művészeti tevékenység támogatásáról szóló 

rendelet megalkotásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „A közművelődésről és a művészeti 
tevékenység támogatásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása” tárgyú 
előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó 
rendelet elfogadását. 
 

 

5. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata és a „Csarnok” Kft. 
között fennálló szolgáltatási szerződés módosításáról 

Előadó: Porga Gyula polgármester 
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Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy kiegészítés nincs, ha olyan jellegű a 
kérdés, akkor a Csarnok Kft. képviseletében ügyvezető úr is itt van, igyekeznek 
válaszolni a kérdésekre. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e hozzászólás, kérdés, 
vélemény és, hogy az ügyvezető úr kíván-e bármilyen kiegészítést tenni. 

Varga András, a Csarnok Kft. ügyvezetője: Elmondta, hogy úgy gondolja, hogy az 
előterjesztés részletesen és világosan tárgyalja a kérdést, de várja a kérdéseket 
amennyiben vannak. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
6 igen és 1 tartózkodott szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

137/2019. (XI.14.) határozata 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata és a „Csarnok” Kft. között 
fennálló szolgáltatási szerződés módosításáról  

 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a „Csarnok” Kft. között fennálló szolgáltatási szerződés 
módosításáról” tárgyú előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
 
6. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzat 2020. évi 

vagyongazdálkodási irányelveinek meghatározásáról  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy ez az előterjesztés foglalkozik 
részben az önkormányzati tulajdonú cégek portfóliójával, ez pedig egy statikus kép. 
A statikus kép pedig nem tükrözi a valóságot, hiszen ezeknek a cégeknek van éves 
beszámolója és dinamikusan gazdálkodnak azzal a vagyonnal, ami önkormányzati 
vagyon, némelyik cégnél még veszteség is van. Az ezzel kapcsolatos irányelveket 
egyáltalán nem tartalmazza ez az előterjesztés, vagyis azt, hogy a tulajdonos hogyan 
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képzeli el a cégek jövőjét, hogyan kívánja segíteni azt, hogy ne veszteségesen 
dolgozzanak, már amelyik veszteségesen dolgozik.  

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy az alaptőke aktuális helyzetét, 
illetve az elmúlt évben történt változásokat tartalmazza az anyag, ez valóban egy 
helyzetelemző része az elmúlt egy éves történéseknek. Nyilván a vagyongazdálkodási 
irányelvek minden évben elfogadásra kerülnek, hogy ha van olyan javaslat, akkor azt 
az Önkormányzat Közgyűlése a költségvetés útján szokta előterjeszteni. Most még ez 
igazából nem látszik, hogy fél év múlva az Önkormányzat milyen irányba fogja ezeket 
a gazdasági társaságokat fejleszteni, ezért az anyag az elmúlt egy év adatait 
tartalmazza, azt viszont pontosan és precízen. Egyébként a Tulajdonosi Bizottságnak 
a hatásköre elfogadni az éves beszámolót, illetve minden alkalommal az üzleti 
terveket is, melyek jövő áprilisban készülnek el, azokat az adatokat, amiket ott hagy 
jóvá a Tulajdonosi Bizottság, azokat most nem tudják figyelembe venni, hiszen 
alapesetben októberben szokott napirenden szerepelni a vagyongazdálkodási 
irányelvek meghatározása. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte Hartmann Ferencet, hogy megkapta-
e a kimerítő választ. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy nem volt kimerítő és nem volt 
válasz. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
4 igen és 3 tartózkodott szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

138/2019. (XI.14.) határozata 

a 2020. évi vagyongazdálkodási irányelvek jóváhagyásáról 

 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzat 2020. évi vagyongazdálkodási irányelveinek meghatározásáról” tárgyú 
előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
 
 

7. Állásfoglalás a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsági 
tagjának a megválasztásáról  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 
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Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

139/2019. (XI.14.) határozata 

állásfoglalás a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsági  
tagjának a megválasztásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta az „Állásfoglalás a Veszprémi Turisztikai 
Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsági tagjának a megválasztásáról” tárgyú 
előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
 
 

8. Állásfoglalás a Bakonykarszt Zrt. Igazgatósági tagjának és Felügyelő 
Bizottsági tagjának a megválasztásáról  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy nyilván nem kerülte el a Bizottság 
figyelmét, hogy az Igazgatóságba delegált tagnak a neve még kipontozott módon 
szerepel, Polgármester Úr az ezzel kapcsolatos egyeztetéseket most folytatja a 
napokban, ezért a Közgyűlési anyagban fogják tudni feltüntetni ennek a személynek 
a nevét és az adatait. Kéri, hogy ezzel együtt legyenek szívesek a határozati 
javaslatot támogatni. 

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy egyeztetések vannak, 
megkérdezte, hogy akkor ezek szerint van jelölt vagy jelöltek az adott pozícióra. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Igennel válaszolt. 

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Megkérdezte, hogy róluk tudhatnak-e valamit, 
ismert-e az ő pozíciójuk, nevük, foglalkozásuk, hozzáértésük vagy ez titkos. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy nincs felhatalmazva rá, hogy egy 
ilyen témában nyilatkozzon, nyilván Polgármester Úr, amikor ő is biztosan fogja 
tudni, hogy mi a döntési javaslata, akkor ezt a Bizottságok elé fogja tárni, illetve a 
Közgyűlésen ezt meg fogják tárgyalni. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy ez egy félig előttük lévő 
előterjesztés, igazából nem tud a Bizottság dönteni csak a feléről, mert így akkor 
felhatalmazást nehéz adni, emiatt nem tudja támogatni az előterjesztést ilyen 
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formában. Kellene tudni, azt, amit nem tudnak, felelősen pedig csak akkor lehetne 
dönteni.  

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Megkérdezte, hogy van-e lehetőség arra ebben az 
esetben, hogy megosszák a dolgot és a Felügyelő Bizottsági tagról szavazzanak, az 
Igazgatósági tagról pedig ne. 

Dr. Dancs Judit, csoportvezető: Elmondta, hogy van erre mód, hogy a határozati 
javaslat úgy módosuljon, hogy csak a Felügyelő Bizottság tagjáról hozza meg a 
döntését a Bizottság. Egyébként javaslatot tesz a Közgyűlés felé. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy csak azért szólna hozzá, hogy a 
helyzet megértését egy kicsit segítse. A gazdasági társaságban december 31-ével 
fognak lejárni a megbízatások. December hónapban hét olyan gazdasági társaságról 
szóló döntési javaslat lesz napirendben, ami aktuálisan az év végi helyzetet kívánja 
rendezni. Ennek a társaságnak az esetében az a kérés született, hogy hozzák előre 
ezt a döntést, ezért a tárgyalások később tudtak elindulni, illetve előre kellett hozni a 
tárgyalásokat, ezért nincsen meg még a személy. Elnézést kérnek még egyszer, 
ennek a pótlásán most is dolgoznak. 

Radács Attila, a Bakonykarszt Zrt. műszaki igazgatója: Elmondta, hogy egy kérést 
szeretne megfogalmazni, december 31-én járnak le ezek a mandátumok, amik 
jelenleg még érvényben vannak, és december 11-én szeretnének Közgyűlést tartani. 
Ehhez az szükséges, hogy előtte, a jelenleg regnáló Felügyelő Bizottság és 
Igazgatóság november 26-án 15 nappal előtte ratifikálja azokat a napirendi pontokat, 
amik a Közgyűlésen lesznek. Ehhez az lenne szükséges, hogy a jövő csütörtöki 
testületi ülésen Veszprém Megyei Jogú Város döntést hozzon ebben a kérdésben. 
Nekik pusztán ennyi lenne tisztelettel a kérésük. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Javasolta, hogy osszák meg, az Igazgatóság tagja 
még nem ismert, a Felügyelő Bizottság tagjaként Szalay Zsolt lett jelölve. Kéri, hogy 
ennek tudatában szavazzanak és javasolják, hogy a Felügyelő Bizottság tagjára 
vonatkozóan elfogadják az előterjesztést, az Igazgatósági tag nincs megjelölve, azért 
azt nem tudják elfogadni. Aki így ebben a formában tudja javasolni a Közgyűlés felé 
az előterjesztést, az szavazzon. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy ügyrendi jellegű észrevétele 
lenne. Egyben nem tudnak szavazni így, hogy ha módosító indítványként elfogadják 
azt, ami elhangzott, hogy dönthetnek, mert abban a helyzetben vannak a Felügyelő 
Bizottság tagjának javasolt személyről, de nem tudnak dönteni az Igazgatóságba 
javasolt személyéről. Ez két döntés, egy döntést nem tudnak hozni szerinte. 

Brányi Mária, alpolgármester: Elmondta, hogy a Bizottság olyan határozatot is 
elfogadhat, amiben úgy dönt, hogy támogatja a Felügyelő Bizottsági tagságban 
Szalay Zsoltot és nem kell, hogy állást foglaljon egyébként egy olyan kérdésben, ahol 
az előterjesztő nem tesz személyi javaslatot. Teljes mértékben jogában áll a 
Bizottságnak önálló szövegezésű döntést és határozatot elfogadni. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy erről beszélt. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy ezen körülmények között 
ismételten kérdezi, hogy el tudják-e fogadni? 
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Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
6 igen és 1 tartózkodott szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

140/2019. (XI.14.) határozata 

állásfoglalás a Bakonykarszt Zrt. Felügyelő Bizottsági tagjának a 

megválasztásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta az „Állásfoglalás a Bakonykarszt Zrt. 
Igazgatósági tagjának és Felügyelő Bizottsági tagjának a megválasztásáról” tárgyú 
előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé a Bakonykarszt Zrt. Felügyelő 
Bizottsági tagjának személyére vonatkozó javaslat elfogadását. 
 

9. Döntés pályázat benyújtásáról az „Urban Innovative Actions” 
elnevezésű Európai Uniós közösségi kezdeményezés pályázati 
felhívására  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy nincs kiegészítése, de szeretne itt is 
inkább a dolog folyamatára, vagyis az előkészítés hátterére utalni. A pályázat 
beadásáról, hogy az Önkormányzat mégis indulni kíván ezen a pályázaton, nem olyan 
rég született döntés, hiszen meg kellett határozni, hogy milyen konstrukcióban, 
melyik pályázati alapon szeretne az Önkormányzat támogatási igényt benyújtani. 
Ehhez a partnerség építése most is zajlik, éppen ezért az egyes partnereknek a 
tevékenységére vonatkozó megállapodások még nem születtek meg, így az általuk 
elvégzendő feladatokhoz kapcsolódó költségek sem ismertek, az önrészeket sem 
tudják pontosan megadni. Ezért hiányzik az Önkormányzat előzetes 
kötelezettségvállalásából a következő 3 évben, ami a pályázat futamideje, az egyes 
évekre vonatkozó önrész kötelezettségvállalásra. Ma délután is ebben fognak 
tárgyalások zajlani, ugyancsak legkésőbb hétfőre fog ez határozati javaslat kialakulni, 
de ahogy az előterjesztés bevezető részében leírják, előzetes elképzelések alapján, ez 
évi 12-13 millió forint nagyságrendű kötelezettségvállalást fog jelenteni az 
Önkormányzat részére. Ezzel együtt a pontos számot még nem tudják és türelmet 
kér itt is. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy amint hallották a határozati 
javaslat 3-as pontja nem tartalmazza egyik költségvetési évre vonatkozóan sem a 
várható előzetes kötelezettségvállalás, az önrész mértékét, ettől kezdve arról nem 
tudnak dönteni. 

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Jelezte, hogy egy olyan észrevétele lenne, hogy az 
itt lévő cselekvési terv, illetve közösségi közlekedést érintő dolgok, szerinte 
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kapcsolatban vannak a V-Busszal, illetve a város tervezett kerékpáros útvonalaival. 
Nem tudja, hogy amennyiben a város nyer ezen a pályázaton, ezek a cégek 
bevonásra kerülnek-e, illetve a velük történő kommunikáció, illetve tervezések 
módosulnak-e, ha város nyer ezen a pályázaton. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy nyilván nem különálló módon 
mozognak ezek a fejlesztések. Az ország buszstratégiájával és a helyi közösségi 
közlekedéssel kapcsolatos anyagban is leírják azokat a hivatkozási pontokat, hogy 
fokozatos átállás tervezett az elektromos meghajtású gépjárművekre úgy a közösségi 
közlekedésben, mint itt az egyéni forgalmak tekintetében. Ezeket a töltőállomásokat 
– ennek a területnek nem ő szakértője – nyilván úgy fogják kialakítani majd abban az 
időpontban, amikor ez aktuálissá válik, gyűjtőpontszerűen, szigetenként, hogy a 
buszok is megfelelő, illetve ezek a kis könnyű járművek a megfelelő csatlakozásokat 
kiépítve egy helyen tudnak majd energiaellátáshoz jutni. Ezeknek az 
összehangolásoknak műszaki tervezési folyamatoknak az elindítása azonban még 
előttük áll, erről most még pontos részletek nem ismertek, ő sem szeretne nyilatkozni 
ebben, csak jelzi, hogy természetesen figyelnek arra, amit a kérdésben feltett. 

Somfai Attila, a Bizottság tagja: Jelezte, hogy a kezdeményezés nagyon 
előremutató és innovatív, szóval csak örül, ha ebből lesz valami, de a költségeket jó 
lenne látni. 

Dr. Dancs Judit, csoportvezető: Elmondta, hogy Hartmann Ferenc képviselő úr 
felvetésére reagálna annyit, hogy tájékoztatná a Bizottságot, hogy az előterjesztést 
tegnap a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság is megtárgyalta és támogatta. De a 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottság az előterjesztést a Bizottság 
feladatkörébe tartozó ügyek szempontjából, mint így a pályázat benyújtása kell, hogy 
véleményezze és javasolja a Közgyűlés részére. Így ő összegek hiányában is 
javasolja a Bizottságnak, hogy tárgyalja meg és támogassa a Közgyűlési döntést. 

Guzslován Gábor, a Bizottság tagja: Megkérdezte, hogy ez azt jelenti, hogy a 
Pénzügyi Bizottság már kész számokkal kapcsolatban tudott döntést hozni a 
határozat támogatásában, vagy ők is gyakorlatilag ennek a nem ismeretében tették 
le a voksukat amellett, hogy ezt a pályázatot be kell nyújtani.  

Dr. Dancs Judit, csoportvezető: Elmondta, hogy a Bizottság ugyanezt az 
előterjesztést tárgyalta, ugyanezen tartalommal és elvi döntést hozott abban, hogy 
támogatja. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

141/2019. (XI.14.) határozata 
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döntés pályázat benyújtásáról az „Urban Innovative Actions” elnevezésű 
Európai Uniós közösségi kezdeményezés pályázati felhívására 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés pályázat benyújtásáról az „Urban 
Innovative Actions” elnevezésű Európai Uniós közösségi kezdeményezés pályázati 
felhívására” tárgyú előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
10. Döntés a „VKSZ” Zrt tulajdonában álló ingatlan adásvételi 

előszerződésének a jóváhagyásáról a Modern Városok Programban 
megvalósuló Veszprémi Iparos Park kialakítására irányuló 
beruházással kapcsolatban  

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy nincs kiegészítése, de felhívja a 
figyelmet, hogy Barabás Borbála a „VKSZ” Zrt. képviseletében részt vesz az ülésen. 
Az ő gondozásukban futott eddig a projekt, úgyhogy ketten várják a kérdéseket. 

Hartmann Ferenc, a Bizottság tagja: Megkérdezte, hogy a projekt kötelezettsége, 
előírása-e az, hogy az Önkormányzat tulajdonában legyen ez az épület. 

Barabás Borbála, a „VKSZ” Zrt. csoportvezetője: Elmondta, hogy igen, a Modern 
Városok Program egyedüli kedvezményezettje Önkormányzat lehet és támogatásra 
akkor jogosult, ha az ingatlan az ő tulajdonában áll. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

142/2019. (XI.14.) határozata 

a „VKSZ” Zrt tulajdonában álló ingatlan adásvételi előszerződésének 
jóváhagyásáról a Modern Városok Programban megvalósuló Veszprémi 
Iparos Park kialakítására irányuló beruházással kapcsolatban 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „Döntés a „VKSZ” Zrt tulajdonában álló 
ingatlan adásvételi előszerződésének jóváhagyásáról a Modern Városok Programban 
megvalósuló Veszprémi Iparos Park kialakítására irányuló beruházással kapcsolatban” 
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tárgyú előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez 
tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
11. Döntés „Veszprémben a jövőd” Mentorprogram beszámolójának 

jóváhagyásáról 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
6 igen és 1 tartózkodott szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

143/2019. (XI.14.) határozata 

„Veszprémben a jövőd” Mentorprogram beszámolójának jóváhagyásáról 
 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés „Veszprémben a jövőd” 
Mentorprogram beszámolójának jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést.  A Bizottság 
javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat 
elfogadását. 

 

12. A Közgyűlés 55/2019. (III.28.) határozatának előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalását érintő kiegészítése az ELENA projekt 
végrehajtásának az érdekében 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
5 igen és 2 tartózkodott szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

144/2019. (XI.14.) határozata 
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a Közgyűlés 55/2019. (III.28.) határozatának előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalását érintő kiegészítése az ELENA projekt végrehajtása 

érdekében 
 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „A Közgyűlés 55/2019. (III.28.) 
határozatának előzetes pénzügyi kötelezettségvállalását érintő kiegészítése az ELENA 
projekt végrehajtásának az érdekében” tárgyú előterjesztést.  A Bizottság javasolja 
a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
 
13. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi 

Esélyegyenlőségi Programjának felülvizsgálatáról 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Megkérdezte, hogy van-e kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény. 

Dr. Józsa Tamás, irodavezető: Elmondta, hogy kiegészítése nincs, utalni szeretne 
azonban a bevezetőben foglaltakra, itt egy Európai Uniós pályázat keretében 
megvalósuló felülvizsgálatról beszélnek, a Cselekvő Közösségek projekt keretében 
volt lehetőségük szakértő tanácsadót is bevonni. Itt ül közöttük Buzási Zoltán, aki a 
szakmai részért volt felelős és neki is feltehetik a kérdéseiket. 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

145/2019. (XI.14.) határozata 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi 
Programjának felülvizsgálatáról 

 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programjának felülvizsgálatáról” tárgyú 
előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
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14. Döntés a Veszprém, 6677 hrsz.-ú ingatlan (Sáncközi utca) ingatlan- 
nyilvántartási megnevezése megváltoztatásának kezdeményezéséről 

Előadó: Brányi Mária alpolgármester 

Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 

Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 7 tagja 
7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

146/2019. (XI.14.) határozata 

a Veszprém, 6677 hrsz.-ú ingatlan (Sáncközi utca) ingatlan-nyilvántartási  
megnevezése megváltoztatásának kezdeményezéséről 

 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém, 6677 hrsz.-ú 
ingatlan (Sáncközi utca) ingatlan-nyilvántartási megnevezése megváltoztatásának 
kezdeményezéséről” tárgyú előterjesztést.  A Bizottság javasolja a Közgyűlés felé az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

 
Csik Richárd, a Bizottság elnöke: Több napirendi pont és egyéb ügyek nem lévén 
megköszönte a Bizottság munkáját és a Bizottság ülését 10 óra 50 perckor lezárta. 

 
K.m.f. 

 
 

          Csik Richárd 
a Bizottság elnöke 

 
 
 

Halmay Gábor 
a Bizottság alelnöke 

 


